



## 2025 亞太賽車錦標賽小型賽車耐力賽遴選結果

第二屆亞太賽車錦標賽(Asia Pacific Motorsport Championship)即將在 2025 年 9 月 26 至 28 日於斯里蘭卡 Bandaragama 的 Sri Lanka Karting Circuit 舉行。賽事由斯里蘭卡賽車運動總會 Ceylon Motor Sports Club 主辦,邀請亞洲國家或地區參與,並由當地賽車運動總會負責提名運動員參賽。賽事共有六個比賽項目,包括小型賽車衝刺賽、小型賽車耐力賽、房車扭轉賽、小型賽車扭轉賽、 越野車計時賽(Cross Car Auto Cross)、以及電競賽車。

### 小型賽車耐力賽資訊如下:

**比賽車輛:**由大會統一提供(車架:Sodi Kart,引擎:Honda GX390)

年齡要求:15 歲或以上

執照要求:最低要求為小型賽車地區執照

**參賽費用**: 每隊 500 歐元

**參賽人數:**2位運動員組隊參賽,每個國家或地區最多可派2隊

更多比賽資訊請參考 APMC 官方網站: https://apmc2025.com/

	申請人	Applicant (Name in English)	遴選結果
1	陳澤楊	CHAN Chak Ieong	當選 (無法出席)
2	錢光裕	CHIN, Kwong Yu	當選
3	莫家亮	MOK, Ka Leung	當選
4	莫深雅	MOK. Sum Nga	當選
5	鍾銆軒	CHUNG Matthew Ryan	替補

中國香港汽車會保留更改或終止活動的權利,並擁有最終解釋權。





#### Selection Result of Asia Pacific Motorsport Championship 2025 - Karting Endurance Cup

The 2nd Asia Pacific Motorsport Championship will be held at the Sri Lanka Karting Circuit in Bandaragama, Sri Lanka from September 26 to 28, 2025. The event is hosted by the Sri Lanka ASN Ceylon Motor Sports Club, inviting Asian countries or regions to participate, local motor sports associations are responsible for nominating athletes to participate. There is a total of six events in the event, including Karting Sprint, Karting Endurance, Auto Gymkhana, Karting Slalom, Cross Car Auto Cross (time trial), and Esports.

HKAA is now conducting selections for the Karting Endurance. Interested athletes please fill in the selection application form and submit your past results on or before 21 August 2025 to participate in the selection. The competition-related expenses of all events shall be responsible by the selected athletes. HKAA reserves the right to change or terminate the event and retains the final right of interpretation.

#### Karting Endurance Cup information is as follows:

Eligible kart: Provided by the organizer (chassis: Sodi Kart, engine: Honda GX390)

**Age requirement:** 15 years old or above

**Licence requirement:** Minimum karting national licence

Entry fee: 500 euros per team

Number of participants: 2 drivers per team, up to 2 teams per ASN

For detailed competition information, please refer to the official website: https://apmc2025.com/

	申請人	Applicant (Name in English)	Selection Result
1	陳澤楊	CHAN Chak Ieong	Selected (Unable to attend)
2	錢光裕	CHIN, Kwong Yu	Selected
3	莫家亮	MOK, Ka Leung	Selected
4	莫深雅	MOK. Sum Nga	Selected
5	鍾銆軒	CHUNG Matthew Ryan	Reserve

# The Hong Kong, China Automobile Association reserves the right to modify or terminate the event and retains the final right of interpretation.